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1. Inleiding 
 

Voor u ligt het jaarverslag over 2022-2023, opgesteld door verschillende bestuursleden en 
samengesteld door de secretaris. 
Het bestuur heeft er voor gekozen een compact jaarverslag te maken, met aandacht voor de actuele 
ontwikkelingen/onderwerpen waar het bestuur in het afgelopen seizoen mee bezig is geweest. 
Daarmee leggen we verantwoording af naar de Algemene Leden Vergadering. Naast dit 
beschrijvende jaarverslag is er natuurlijk nog het financieel jaarverslag. 
 
Het afgelopen seizoen kon er, na een paar Corona-jaren, gelukkig weer gewoon gesport worden en 
konden we elkaar weer ouderwets gezellig ontmoeten bij trainingen, wedstrijden en in de kantine.  
We waren dit seizoen voor het eerst een zaterdagvoetbalvereniging. Hierover leest U verderop in dit 
verslag meer.  
Een speciaal woord van dank vanuit het bestuur gaat uit naar onze vrijwilligers. Velen zetten zich in  
om onze leden handbal en voetbal te laten beoefenen en om te zorgen dat ons complex er verzorgd 
en goed onderhouden bij ligt. Zo proberen we het verenigingsleven te behouden. Dat kan alleen als 
iedereen, ouders van jeugdleden en seniorleden, een bijdrage levert. Door Eendracht Sterk. Hier 
komen we later in dit verslag nog op terug. 
 

2.  Het bestuur 
 
Sinds de ALV van 28 november 2022 is het bestuur als volgt samengesteld:  

• Gert Ubink: Voorzitter 

• Belinda Buskermolen: PR/Communicatie en Evenementen 

• Patrick Meijn: Voetbal (jeugd) 

• André Alders: Voetbal (senioren en zaal) 

• René van Bers: Handbal 

• Nico Luijten (en vacature commerciële zaken): Financiën 

• Ashna Vishnudatt: Algemene Zaken 

• Peter Lentjes: Secretaris 
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3. RKDES 90 jaar  

RKDES vierde in het seizoen 2022-2023 een bijzondere mijlpaal: haar 90-jarig bestaan! Het gehele 
jaar heeft de evenementencommissie activiteiten georganiseerd voor alle verschillende doelgroepen. 
Zo werd er voor het eerst een walking football toernooi georganiseerd. Ook organiseerde RKDES 4 
twee keer een fantastisch themafeest met een geweldige opkomst. De traditionele evenementen zoals 
de BLINGO, puzzelrit, nieuwjaarsreceptie en het kerstbeachtoernooi voor de jeugd mochten natuurlijk 
ook niet ontbreken. Tijdens een dansavond, met de band Superfriday op het podium, gingen de 
voetjes van de vloer.  
Een bijzondere avond was de voetbalquiz georganiseerd door de selectie waarbij de opbrengst naar 
Free a Girl ging.  
We kijken terug op een mooi seizoen en de evenementencommissie zal in het volgende seizoen weer 
zorgen voor een spetterende evenementenkalender. 
 

4. Overgang van zondag- naar zaterdagvoetbal 
   
Met ingang van het seizoen 2022-2023 werd er door RKDES niet meer gevoetbald op de zondag. 
Onze vereniging maakte na voorbereidend werk in het seizoen 2021-2022 definitief de stap naar de 
zaterdag.  
Een kleine commissie hield de vinger aan de pols tijdens de voorbereiding en start van de competitie 
om verrassingen te voorkomen.  
Het uitgangspunt was om de overgang te ervaren en zo nodig bij te sturen wanneer de situatie daar 
om vroeg.  
Een aantal punten van aandacht waren bijvoorbeeld:  

• De veldbezetting werd in het begin wel eens aangepast (veld 3 was in onderhoud).  

• De kleedkamerbezetting was een uitdaging. Moesten er nog extra containers geplaatst 
worden voor de teams?  

• De vraag of lockers eigenlijk wel nodig waren? Bovendien was Meintje Kok (bestuursdienst) 
uit de running.  

• De grootte van de barbezetting. Hoe reageert iedereen binnen de vereniging?  
   
Samengevat: binnen alle geledingen van RKDES is er voortreffelijk werk verricht om de overstap tot 
een succes te maken.  
Deze verandering is dus vrij vlekkeloos verlopen en dit is een compliment naar iedereen binnen 
RKDES.  
 

5. Problemen bij de afdeling handbal 
 

We zitten nog steeds opgezadeld met een afgekeurd asfaltveld. De huidige stand van zaken is dat het 
asfalt niet meer hersteld gaat/kan worden. Er loopt een budgetaanvraag van de ESA (onze 
verhuurder) bij de gemeente Aalsmeer voor het aanleggen van een kunstgrasveld. We hopen dat we 
volgend voorjaar hierover kunnen beschikken. Maar we zijn dus afhankelijk van de gemeente 
Aalsmeer. Voorlopig maken we weer gebruik van de Proosdijhal en andere sporthallen. 
Mede als gevolg hiervan is de bezetting in de Proosdijhal compleet. We zijn gedwongen om uit te 
wijken naar andere hallen in de omgeving. Dit is natuurlijk niet optimaal en niet acceptabel. Er is 
overleg opgestart met andere verenigingen in Kudelstaart om gezamenlijk een voorstel uit te werken 
voor uitbreiding van de binnensport-accommodaties in Kudelstaart. 
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6. Ontwikkelingen in de kantine  

Het hart van de club vormt de kantine. Voor, tijdens en na het sporten is hier de gelegenheid om 
elkaar te ontmoeten en te verbinden. Het ‘laten draaien’ van de kantine is ieder seizoen weer een 
uitdaging. Dankzij de inzet van alle (ouders van jeugd)leden is ook het afgelopen seizoen de kantine 
weer bemenst. We zijn erg dankbaar voor de inzet van al onze (ouders van jeugd)leden!  
Het afgelopen seizoen was Mariëlle Buskermolen wederom met bevlogenheid aan het werk om de 
kantine niet alleen te laten draaien maar ook steeds een beetje beter te maken. Helaas heeft Mariëlle 
aangegeven dat zij na dit seizoen zal stoppen. Wij bedanken haar voor haar tomeloze energie en 
inzet voor de kantine en de club! 
 

7. Vrijwilligers 
 
Onze vereniging heet niet voor niets al meer dan 90 jaar Door Eendracht Sterk en daardoor kunnen 
voetballers met veel plezier en passie op het veld presteren en ontwikkelen.  
 
Het voortbestaan van een RKDES valt of staat bij de inzet van trainers, coaches, mensen achter de 
bar, scheidsrechters en vele andere vrijwilligers. Als bestuur merken we dat het steeds moeilijker 
wordt om leden en ouders méér dan alleen een financiële bijdrage te laten leveren.   
 
De krappe arbeidsmarkt maakt dat betaalde functies veelal geen alternatief is (kantine/ trainers/ 
scheidrechters etc.). Wij zullen het komen jaar blijven luisteren naar jullie inbreng en ideeën om de 
vrijwilligerstaken zo goed mogelijk in te vullen. We willen jullie bedanken voor de geleverde bijdrage in 
het afgelopen jaar.    

 
8. Contributie-inning door ClubCollect 

 
Met ingang van het seizoen 2022-2023 wordt de contributie geïnd met ClubCollect; een online tool die 
een aantal stappen van het factureren automatiseert, waaronder het versturen van betaalverzoeken, 
herinneringen, en het verwerken van betalingen. Dit bespaart heel wat uren inzet van bestuur en 
andere vrijwilligers binnen RKDES, in vergelijking met het oude systeem. Die uren willen we liever 
besteden aan andere belangrijke en actuele zaken. 
 
RKDES heeft als standaard betaling in twee termijnen ingesteld, in principe via automatische incasso.. 
De leden ontvangen via ClubCollect een mail met de melding dat op de aangegeven datum de 
contributie afgeschreven gaat worden. Daarom wordt van ieder lid gevraagd om een 
machtigingsformulier in te vullen. Kan om welke reden dan ook het bedrag niet afgeschreven worden 
heeft het lid de mogelijkheid om via zijn persoonlijke betaalpagina de contributie te betalen via iDEAL. 
Als na 2 weken geen betaling is ontvangen wordt automatisch een herinnering gestuurd. Als hierna 
nogmaals geen betaling ontvangen is komt er een nieuw verzoek met een boete-bedrag. De 
herinneringen worden verstuurd via mail, SMS en uiteindelijk via de post.  
Stornering en te laat betalen kost dus extra geld. 
De ledenadministratie, bestaande uit Joke Ubink (voetbal) en Jolande Verwoert (handbal) heeft 
ClubCollect netjes ingericht en er mee gewerkt. Zeer bedankt daarvoor. 
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9. Seizoen 2022-2023 seniorenvoetbal 

Het seizoen 2022-2023 was het allereerste seizoen voor de senioren dat in zijn geheel van start ging 
op de zaterdag. Bovendien was het na drie jaar eindelijk een seizoen dat niet werd onderbroken door 
Corona. 
 
De selectie: 
RKDES 1: 
Het eerste werd getraind door Raymond de Jong en assistent Rob de Haan.  
Doordat RKDES 1 van de zondag naar de zaterdag horizontaal mocht overstappen kwamen het 
eerste elftal terecht in de 3e Klasse A West 2. Het was een seizoen met ups and downs. Op het 
moment dat er werd gedacht dat ons vlaggenschip bij de top zou aanhaken ging het elke keer net mis. 
Uiteindelijk eindigde het eerste elftal stevig in de middenmoot. 
Er werd in de persoon van Michel Meuldijk een nieuwe leider gevonden als vervanger voor Jan v.d. 
Maarl. Sjaak Kok was de tweede leider. Als fysio’s traden op Romeo van Schaik en Robert Krans. 
Marco van der Jagt was de vaste assistent-scheidsrechter. 
 
RKDES 2: 
Het tweede werd getraind door Mikal Kocon. Hij gaf halverwege het seizoen aan te gaan stoppen bij 
RKDES, ondanks dat hij het prima naar zijn zin had. Maar zijn ambities lagen hoger. 
Het tweede elftal had halverwege het seizoen net niet genoeg punten om in de tweede helft van het 
seizoen in de finale poule uit te komen. Uiteindelijk eindigden zij in hun competitie in de subtop. 
Leiders waren Eugène Idzerda en Menno Zeldenthuis, vaak ondersteund door Ramon Fortier. 
 
Overige senioren: 
De overige senioren (RKDES 3, RKDES 4 en RKDES O23-1/2) werden getraind door Frank van Tol. 
De opkomst tijdens zijn trainingen op donderdagavond was altijd bijzonder hoog. 
Wij gingen dit seizoen van start met een extra senioren team, RKDES O23-1 (het voormalige RKDES 
O23-1 werd RKDES O23-2). 
RKDES 3, RKDES 4 en RKDES O23-2 draaiden een prima seizoen. 
Bij RKDES O-23-1 ging het helaas mis. Halverwege het seizoen hield dit elftal op te bestaan door 
teveel blessures en afzeggingen. 
 
Dames: 
Helaas ging het bij Dames 1 aan het begin van het seizoen ook mis. Er was alles aangelegen om van 
dit team een succes te maken. Helaas bleek er al snel een tekort aan spelers te zijn waardoor het 
team uit de competitie werd gehaald. 
 
7x7: 
RKDES 7 x 7 35+ had zijn competitie wederom op de vrijdagavond waar met veel plezier aan werd 
meegedaan. 
 
Zaalvoetbal: 
Er waren dit seizoen zes zaalvoetbalteams actief bij RKDES. Ook zij konden weer een seizoen spelen 
zonder onderbrekingen. Nieuw aanspreekpunt voor de zaalvoetbal was Robert van Loon. 
 

10.  Paastoernooi 
 

Op 8 april 2023 was er weer een Paastoernooi bij RKDES voor de jeugd van 8 t/m 13 jaar.  
In een groot deel van Kudelstaart was er geen parkeerplaats meer te vinden omdat er meer dan 120 
teams aan het toernooi deelnamen. In de stralende zon waren veel blije gezichten te zien, zowel op 
het veld als langs de kant. Met hulp van veel vrijwilligers heeft RKDES een zeer geslaagd toernooi 
georganiseerd.  
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11.  Verduurzaming 
 
In het afgelopen jaar hebben we met succes stappen gezet in de richting van verduurzaming. Met de 
waardevolle hulp van Sportverlichting BV hebben we een subsidieaanvraag ingediend voor LED-
verlichting. We zijn verheugd te kunnen melden dat de Provincie Noord-Holland ons een bedrag van 
25.000 euro heeft toegekend om ons duurzaamheidsinitiatief te ondersteunen. 
Daarnaast zijn we in gesprek gegaan met de gemeente om een partnerschap te smeden en 
gezamenlijk verdere stappen te zetten richting verduurzaming. We zijn vastbesloten om onze inzet 
voor duurzaamheid voort te zetten en onze impact op het milieu positief te beïnvloeden. 
Deze ontwikkelingen markeren een belangrijke mijlpaal in ons streven naar een duurzamere toekomst 
en we zijn dankbaar voor de steun en samenwerking van alle betrokken partijen.  

 

12.  Sleutelbeheer en cilinderonderhoud 
 
We hebben met succes belangrijke stappen hebben ondernomen met betrekking tot ons 
sleutelsysteem. Dit systeem bestaat uit 109 cilinders met bijbehorende sleutels, elk voorzien van een 
unieke code. Aanvankelijk was er een gebrek aan een volledig overzicht, maar dat behoort nu tot het 
verleden. 
Het voormalige sleutelsysteem was van een gerenommeerd merk, wat betekende dat het vervangen 
van cilinders en sleutels een kostbare aangelegenheid was. In de afgelopen 12 jaar hebben we echter 
proactief gehandeld en ongeveer 30 cilinders vervangen om ervoor te zorgen dat alle cilinders 
optimaal werden benut. 
We zijn verheugd te kunnen melden dat we op dit moment geen cilinders meer hebben die dringend 
vervangen moeten worden. Dankzij de inspanningen van ons team is de beveiliging van onze 
faciliteiten gewaarborgd, en we zijn erin geslaagd om de kosten in de toekomst te minimaliseren. 
Het sleutelbeheer is geactualiseerd en gemoderniseerd, waardoor we nu beter in staat zijn om onze 
ruimtes veilig en efficiënt te beheren. We willen graag onze waardering uitspreken voor de 
betrokkenheid van iedereen die heeft bijgedragen aan het succesvol afronden van dit project. 

 
13.  Vooruitkijken  

 
Als we vooruitkijken naar het seizoen 2023-2024 dan kunnen we verder bouwen op de basis die in de 
afgelopen 90 jaar is neergezet. RKDES vervult in Kudelstaart een belangrijke maatschappelijke rol 
door haar (jeudige) bewoners te laten sporten én te verbinden met elkaar. We zijn trots dat we als club 
onze leden kunnen laten groeien en ontwikkelingen op hun eigen niveau, dat we vriendschappen en 
vriendenteams zien ontstaan én dat we in de breedte mooie prestaties laten zien op het veld en in de 
zaal. Voor nu én de toekomst vinden wij het belangrijk dat sporten laagdrempelig is en blijft voor 
iedereen in Kudelstaart. Dit betekent dat we ons blijven inspannen om de contributie zo laag als 
mogelijk te houden. Om dit te kunnen doen zullen we afhankelijk zijn van de inspanning van alle leden 
om de club te laten draaien. Kantinediensten door vrijwilligers, ouders als leider, trainer of 
scheidsrechter, bestuursleden etc. We zullen dit met elkaar én voor elkaar moeten blijven doen. Door 
Eendracht Sterk. 
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